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1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 19.jūlijs                                                                                            protokols Nr. 14. 
 

 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 14.07.2023.plkst. 08:58 

- atklāta 19.07.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājums 

1. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu biedrībai "Latvijas Boulinga Federācija". 

Īpašumu komitejas jautājumi 

2. Par saistošo noteikumu „Grozījumi 2021.gada 22.decembra Saistošajos noteikumos 

Nr.30/2021 „Sadzīves atkritumu apsaimniekošanas noteikumi””  apstiprināšanu;  

3. Par zemes piešķiršanu nomā O.S. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Spriegumi”, 

Ķekavā;  

4. Par zemes piešķiršanu nomā V.M. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Spriegumi”, 

Ķekavā;  

5. Par zemes piešķiršanu nomā N.B. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Aprikozes”, 

Ķekavā;  

6. Par zemes piešķiršanu nomā A.D. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Aprikozes”, 

Ķekavā;  

7. Par zemes piešķiršanu nomā Ē. L.-B. uz pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu Dīķu iela 

9, Baldonē;  

8. Par zemes gabala Skolas ielā 2, Ķekavā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Biedrībai “Futbola 

skola “METTA””;  

9. Par sadarbības līguma noslēgšanu ar Latvijas Republikas Zemessardzi;  

10. Par nekustama īpašuma (starpgabala) Līvas iela 20, Ķekavā, atsavināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

11. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Mazstūri”, 

Baldones pagastā;  

12. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Jaunērgļi”, 

Baldones pagastā;  

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Mežalīči”, 

Baldones pagastā;  

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Sakaiņu pilskalns” 

Daugmales pagastā, sadalei;  

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Pērkaiņi”, Ķekavas 

pagastā, sadalei;  

16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Ķeizari”, Baldones 

pagastā;  

17. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Dobelnieki”, 

Baldones pagastā;  

18. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Strēlnieki”,  Daugmales 

pagastā, sadalei;  

mailto:novads@kekava.lv
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19. Par detālplānojuma “Odukalna iela 4” , Odukalnā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

20. Par detālplānojuma “Seklumi un Gala Slokas”, Katlakanā, Ķekavas pagastā,  nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  

21. Par detālplānojuma “Rāmavas iela 18, Rāmavas iela 20” grozījumu izstrādes uzsākšanu 

nekustamajos īpašumos Baložu iela 2, un Merķeļa ielā 12, Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

22. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Rāmavas 

iela 33”  un detālplānojuma “Ķiršziedi” grozījumu daļā par Mantojumu  ielu 2, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā;  

23. Par administratīvā līguma Nr. 12-7/18/6 saistību izpildes termiņa pagarināšanu 

detālplānojuma “Mazā Rāmavas iela 3” realizācijai;  

24. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Jaunkrūmiņi” teritorijā, Krogsilā, Ķekavas pagastā;  

25. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Niedrupes” teritorijā, Krogsilā, Ķekavas pagastā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

26. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē vispārējās 

pamatizglītības un vidējās izglītības iestāžu izglītojamiem braukšanas izdevumus par 

sabiedriskā transporta izmantošanu" apstiprināšanu;  

27. Par Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas locekļu apmaksājamo 

stundu skaita palielināšanu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

28. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumos Nr. 4, 5, un 6, 

protokols Nr. 3/2021;  

29. Par projekta “Ietves izbūve gar Nākotnes ielu no TC “Dālderi” līdz Īgumu ielai, Ķekavā, 

Ķekavas novadā” realizēšanu;  

30. Par Ķekavas novada labiekārtošanas plānu, 2023.gada aktualizācija.  

Piebalsotie jautājumi 

31. Par nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baložos, izsoles rezultātu apstiprināšanu; 

32. Par nekustamā īpašuma Andreja iela 4, Baldonē, izsoles rezultātu apstiprināšanu; 

33. Par nekustamā īpašuma Liepu aleja 25, Baldonē, izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācijas - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, projektu vadītājs 

Māris Ozoliņš, būvvaldes vadītāja Inga Šuldrika. 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, izglītības procesu vadītāja Vera 

Kļaviņa; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, nekustamo īpašumu speciālistes Vineta Alviķe un 

Olga Marčenkova. 
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Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes sēdi.  

 

Žilko informē klātesošos, ka deputāte Elīna Rasnace uz laiku ir nolikusi savas deputātes 

pilnvaras un viņas vietā nāk nākamais deputāta amata kandidāts no Latvijas reģionu apvienības 

saraksta Ints Vancāns. Divi pretendenti, kuri sakastā bija pirms Inta Vancāna, atteikušies pildīt 

šos pienākumus.  

Vancāns saka paldies par uzticību un sola kalpot pēc labākās sirdsapziņas. 

 

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību un piedāvā to papildināt ar trim jautājumiem un 

vienu jautājumu izslēgt no darba kārtības. Žilko sniedz informāciju par piebalsojamiem 

jautājumiem un izslēdzamo jautājumu, sniedz pamatojumu darba kārtības izmaiņām. Viņš 

iesniedzis atbilstošus priekšlikumus.  

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Ozoliņš, Aigars Vītols, Līcis, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baložos, izsoles 

rezultātu apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par nekustamā īpašuma Andreja iela 4, Baldonē, izsoles 

rezultātu apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par nekustamā īpašuma Liepu aleja 25, Baldonē, izsoles 

rezultātu apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4.priekšlikums no Jura Žilko –  

Izslēgt no darba kārtības jautājumu - Par projekta “Ietves izbūve gar Nākotnes ielu no TC 

“Dālderi” līdz Īgumu ielai, Ķekavā, Ķekavas novadā” realizēšanu, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Visi priekšlikumi atbalstīti, koriģē darba kārtību un Žilko aicina apstiprināt sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 19.jūlija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

1. 
Par finanšu līdzekļu piešķiršanu biedrībai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.18:45) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – pašvaldībā saņemts biedrības un privātpersonas 

iesniegums ar lūgumu finansiāli atbalstīt personas apmācību 1.līmeņa trenera amatam. 

Privātpersona ir Ķekavas novada iedzīvotājs, kuram piešķirta 3.invaliditātes grupa, un kurš 

vēlas apmeklēt 1.līmeņa boulinga treneru apmācības, lai varētu pārstāvēt Latvijas nedzirdīgo 

boulinga izlasi starptautiskās sacensībās trenera amatā. Viņa skaidro sīkāk par apmācībām. 

Kopējās izmaksas ir 450 euro. Jautājumu izskatīja komitejā un secināja, ka mazaizsargāto 

personu atbalsts ir pašvaldības funkcija, tāpēc Sociālais dienests radis iespēju piešķirt šo 

finansējumu. Materiāliem pievienots līgums, jo finansējums tiks piešķirt Latvijas boulinga 

federācijai konkrētam mērķim un pēc attiecīgā līguma noslēgšanas nauda tiks ieskaitīta 
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biedrības kontā. Līgumu slēgs Sociālais dienests un tas arī kontrolēs līguma izpildi. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Jēkabsone. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt biedrībai “Latvijas Boulinga Federācija” finanšu līdzekļus 450,00 euro apmērā 

G.B. apmācību dalības maksas apmaksai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par saistošo noteikumu grozījumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.24:07) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – vispirms viņa norāda, ka ieviesusies kļūda saistošo 

noteikumu izdošanas datumā, bet paši grozījumi saistošajos noteikumos attiecas uz 37. punktu, 

kas paredz, ka līdz jauna iepirkuma izsludināšanai novadā būtu saglabājamas divas 

apsaimniekošanas zonas un pēc iepirkuma – viena. Ir saņemti iedzīvotāju priekšlikumi, kas 

redzami pievienotajos dokumentos, tādu īstu atbalstu tie nav guvuši, bet tas neizslēdz iespēju 

saistošos noteikumus grozīt nākotnē. Viņa aicina atbalstīt sagatavotos grozījumus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Legzdiņa, Žilko, Zvaigzne, Andris Vītols. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 09:42 līdz 09:51. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

Turpinās jautājumu sadaļa, Jerums iesniedzis priekšlikumu un to komentē. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Putniņa, Jerums, Pozņaks, Ceļmalnieks, Putniņa otrreiz, Jerums otrreiz, 

Andris Vītols otrreiz. 

Žilko lūdz labot saistošo noteikumu pieņemšanas datumu un  pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Izteikt SN Nr.30/2021 “Sadzīves atkritumu apsaimniekošanas noteikumi” 9.2. punktu šādā 

redakcijā: 

9.2. nešķirotiem atkritumiem no individuālo māju iedzīvotājiem – ne retāk kā vienu reizi 

mēnesī, izņemot gadījumus, kad šķiro, savāc atsevišķi vai kompostē to rašanās vietā 

bioloģiski 

noārdāmos atkritumus – ne retāk kā vienu reizi divos mēnešos; 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Ints Vancāns, Juris Jerums), “Pret” – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 7 (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Jerums – Žilko kungs savā viedoklī pauda ļoti būtisku lietu – par to, ka ir vēl līgums ar 

apsaimniekotāju, viņš nezina, kas tajā rakstīts, bet ja tur ir norma par biežumu, tad viņam ir 

taisnība, bet ja pašvaldība grasās normu par izvešanas biežumu iekļaut arī nākamajā līgumā, 

tad tam jābūt skaidram jau iepirkuma brīdī, kas nozīmē, ka saistošo noteikumu grozījumi 

jāizstrādā nākamā gada laikā. 

Putniņa – viņa balsoja pret, savu balsojumu jau pamatoja debatēs, ka priekšlikums ir izskatāms, 

bet tas neattiecas uz šiem grozījumiem un tas skatāms nākotnē. Viņa cenšas pieturēties pie 

likumos noteiktām procedūrām. 

Pozņaks – viņam prieks, ka lielākā daļa deputātu atturējās, jo šis priekšlikums neattiecas uz 

lietas būtību un tieši šo konkrēto sagatavoto lēmuma projektu. Viņš pauž viedokli, ka ir labi, ka 

pārējie deputāti neiesaistījās diskusijās par atkritumu izvešanas biežumu un citiem jautājumiem, 

jo tādu ir daudz un tie kompleksi jāizskata un jāizanalizē, un tikai tad var pieņemt pamatotu 

lēmumu, un tāpēc viņš atturējās. 

Keisters – arī viņš atturējās, jo piekrīt Pozņaka un Putniņas teiktajam, ka jautājums ir būtisks, 

tas jānalizē, un viņš nepiekrīt, ka tik nozīmīgu punktu saistošos noteikumus pieņemtu ar 

priekšlikumu domes sēdē. Tomēr viņš cer, ka saistošie noteikumi vēlreiz tiks atvērti tuvākajā 

laikā un visi šie būtiskie jautājumi, kas sakrājušies, tiks skatīti komitejā. 

 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.11/2023 “Grozījums 

Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 6.oktobra saistošajos noteikumos Nr.30/2021 

“Sadzīves atkritumu apsaimniekošanas noteikumi”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  
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3. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:20:26) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas par mazdārziņa 

nomas pagarināšanu. Sagatavots lēmuma projekts par nomas līguma pagarināšanu līdz 

2025.gada 31.decembrim. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,041 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Spriegumi”, Ķekavā) O.S., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:22:05) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa - saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu iznomāt 

mazdārziņu. Sagatavots lēmuma projekts par nomas līguma slēgšanu līdz 2024.gada 

31.decembrim. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0595 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Spriegumi”, Ķekavā) V.M., nosakot zemes nomas līguma termiņu 

līdz 2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  
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5. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:23:17) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis ir līguma pagarinājums, saņemts personas 

iesniegums un sagatavots lēmuma projekts par līguma pagarināšanu līdz 2025.gada 

31.decembrim.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,03 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Aprikozes”, Ķekavā) N.B., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:24:28) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts jauns iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

iznomāt mazdārziņu, sagatavots lēmuma projekts par nomu līdz 2024.gada 31.decembrim. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,06 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Aprikozes”, Ķekavā) A.D., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  
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7. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:25:31) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu piešķirt 

nomā divas reizes lielāku zemes platību apsaimniekošanai. Speciālisti konstatējuši, ka uz zemes 

atrodas divām privātpersonām piederoša ēka, tāpēc nav pieļaujams, ka zemi iznomā vienam no 

īpašniekiem, nenodrošinot piekļuvi ēkai otram īpašniekam, līdz ar to tiks pagarināts iepriekšējais 

līgums, kas ļauj iesniedzējam lietot pusi no zemes platības, otru atstājot otra kopīpašnieka 

lietošanā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā ½ domājamo daļu no zemes gabala Dīķu iela 9, Baldonē, 0,45 ha kopplatībā, 

Ē.L-B., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2033.gada 31.decembrim, īpašumā 

esošās ēkas uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par zemes gabala nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:27:33) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts biedrības iesniegums ar lūgumu iznomāt zemes 

gabalu inventāra glabāšanas novietnei. Novietnes izvietojums saskaņots ar SIA “Ķekavas 

nami”, jo viņu katlumāja atrodas tiešā tuvumā, saskaņojusi arī Pļavniekkalna sākumskolas 

direktore, jo novietne atradīsies skolas teritorijā. Biedrības vadība ir solījusi, ka 

nepieciešamības gadījumā arī citu sporta veidu sportisti varēs tur novietot savu inventāru, tāpēc 

viņa aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Legzdiņa, Žilko, Melnieks, Cīrule, Aigars Vītols, Keisters, 

Vancāns, Marčenkova, Variks. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:49 līdz 11:00. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Šuldrika, Jerums, Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Jerums, Līcis, Pozņaks otrreiz, Andris Vītols, Jerums otrreiz, Līcis otrreiz. 

Žilko nolemj Jeruma 1.priekšlikumu novirzīt izskatīšanai Īpašumu komitejā. 

Tālāk viņš aicina balsot par Jeruma trešo priekšlikumu, kurš ir visatšķirīgākais. 
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Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Izskatīt jautājumu atkārtoti Īpašumu un Attīstības komitejās, lai rastu risinājumu, kas 

atbilst gan Mettas vajadzībām, gan ir saskaņā ar Būvvaldei saistošiem noteikumiem. 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

“Pret” – 4 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko), “Atturas” – 5 (Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un lēmuma projekts tiek novirzīts atkārtota izskatīšanai Īpašumu un 

Attīstības komiteju sēdēs. 

Tā kā priekšlikumu atbalstīja, tad par otro Jeruma priekšlikumu – “Inventāra novietnes vizuālo 

risinājumu pirms novietošanas, saskaņot ar Attīstības pārvaldi, t.sk. Būvvaldi”- netiek balsots. 

 

 

 

 

9. 
Par sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:24:03) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no Zemessardzes Rīgas 1.brigādes ar 

lūgumu iedalīt zemes gabalu mācību organizēšanai. Darbinieki zemes gabalu ir piemeklējuši. 

Jautājumu Īpašumu komiteja izskatīja divas reizes. Pirmo reizi jautājumu atlika, jo komiteja 

vēlējās saņemt atzinumu no Vides komisijas. Atzinums ir saņemts un iebildumi ņemti vērā, tomēr 

viņa aicina sagatavoto līguma projektu neuzskatīt par galīgo variantu, jo to vēl nav izskatījusi 

otra puse, varētu mainīties gan līguma termiņš, gan atsevišķu punktu formulējums, tāpēc lēmums 

ir tikai par nodomu slēgt sadarbības līgumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. 

Līcis iesniedzis priekšlikumus un tos komentē. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Andris Vītols, Alviķe, Aigars Vītols, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Gata Līča –  

Lemjošās daļas 4. punktu noteikt sekojošā redakcijā:  Noteikt, ka Latvijas Republikas 

Zemessardzei, izmantojot nekustamo īpašumu “Ezeri”, kadastra Nr. 8056 002 0115, ir 

pienākums paziņot par Zemessardzes militāro apmācību norisi mednieku biedrībai 

“Medību klubs “Rieksti””, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2.priekšlikums no Gata Līča –  

Atbalstīt līguma redakciju un slēgt līgumu uz 10 gadiem, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Andris Vītols balsoja par, tomēr vēlējās, lai termiņš būtu garāks vai pat beztermiņa, jo ja 

zemessardze šai vietā izveidos vietu mācībām, tad viņi to varētu lietot ilgāk. 

Jerums piekrīt Andrim Vītolam un piedāvā sarunās ar zemessardzi saprast, ko viņi šai vietā 

grasās veidot un, ja tie ir kādi pamatlīdzekļi, tad varētu piemērot 20 gadu termiņu, jo līgums vēl 

tikai tiks noslēgts. 

 

Priekšlikumi atbalstīti un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt sadarbības līgumu ar Latvijas Republikas Zemessardzi par nekustamā īpašuma 

“Ezeri” izmantošanu Zemessardzes militārajām apmācībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

10. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:41:44) 

Par jautājumu Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar vēlmi iegādāties šo 

388 kv.m. lielo starpgabalu, Īpašumu pārvalde ir organizējusi tā novērtēšanu un zemes gabals 

tiks nodots izsolē pierobežniekiem ar sākuma cenu 3470 euro. Ja neviens no pierobežniekiem 

neatsauksies, tad par šo cenu zemes gabals tiks atsavināts iesniedzējam. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu (starpgabalu) Līvas iela 20, 

Ķekavā, sastāvošu no zemes vienības 388 kv.m. platībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 

31. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:43:54) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – noslēgusies izsole uz šo īpašumu, bija daudz interesentu, 

tāpēc sākuma cena ir gandrīz dubultojusies un īpašums atsavināts par 40100 euro, izsoles 

uzvarētājs ir norēķinājies par īpašumu, tāpēc Legzdiņa aicina apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baloži, Elektronisko izsoļu vietnē 

 https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 5.jūnija līdz 2023.gada 5.jūlijam notikušās izsoles 

rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

32. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:45:15) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šis īpašums tika atsavināts izsolē, uz šo zemes gabalu 

pretendēja tikai viens interesents, tāpēc zemes gabals pārdots par sākuma cenu 24400 euro, 

izsoles uzvarētājs par pirkumu ir norēķinājies, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par izsoles 

rezultātu apstiprināšanu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

 

 

https://izsoles.ta.gov.lv/
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Apstiprināt nekustamā īpašuma Andreja iela 4, Baldone, Elektronisko izsoļu vietnē 

 https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 29.maija līdz 2023.gada 28.jūnijam notikušās izsoles 

rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

33. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:46:35) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šim zemes gabalam beigusies elektroniskā izsole, 

bija tikai viens dalībnieks, tāpēc īpašums atsavināts par sākuma cenu - 38400 euro, pircējs par 

pirkumu ir norēķinājies, tāpēc Legzdiņa aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Liepu aleja 25, Baldone, Elektronisko izsoļu vietnē 

 https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 29.maija līdz 2023.gada 28.jūnijam notikušās izsoles 

rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:50 līdz 12:05. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

11. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:03:41) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šis un nākamie četri jautājumi ir par vienu tēmu, t.i. tiks uzsākti 

zemes ierīcības projekti ar mērķi izdalīt zemes platības, kuras nepieciešamas Rail Baltica 

dzelzceļa trases izbūvei. Šis konkrētais zemes gabals tiks sadalīts četros zemes gabalos. 

Dzelzceļa trasei nepieciešams aptuveni 2.19 ha liels zemes gabals, 014 ha paredzēti ceļu tīklam, 

kas apkalpos dzelzceļa līniju. Pārējās divas zemes platības paliek īpašniekam ar nemainīgu 

zemes izmantošanas veidu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

 

 

https://izsoles.ta.gov.lv/
https://izsoles.ta.gov.lv/
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mazstūri”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 
 

 

12. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:05:45) 

Par jautājumu Karina Putniņa – no šī īpašumu paredzēts atdalīt 1.18 ha lielu zemes vienību tieši 

dzelzceļa trases izveidei. Pārējā zeme paliek nesadalīta ar iepriekšējo zemes lietošanas mērķi.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Jaunērgļi”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:07:03) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – no šī īpašuma tiks izdalītas divas zemes vienības, viena 

dzelzceļa trasei un otra paralēlajam ceļam.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mežalīči”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

14. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:08:05) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – no šī īpašuma izdalīs 0.33 ha dzelzceļa trasei, pārējais 

paliek nesadalīts ar iepriekšējo izmantošanas mērķi. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Saķaiņu pilskalns”, 

Daugmales pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:09:33) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – būtība tāda pati – dzelzceļa trases izveide, no šī īpašuma 

atdalīs vienu zemes vienību trases vajadzībām. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Pērkaiņi”, Ķekavas 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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16. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:10:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – ar zemes ierīcības projektu īpašumu sadala četrās zemes 

vienībās, pēc būtības izdalot no īpašuma meža teritorijas. Uz atdalīto meža teritoriju plānota 

piekļuve pa servitūta ceļu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Ķeizari”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

17. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:13:04) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – zemes ierīcības projekts paredz īpašumu sadalīt divās 

zemes vienībās, nodalot no lauksaimniecības zemes meža teritoriju. Piekļuve atdalītajam zemes 

gabalam nodrošināta no pašvaldības ceļa. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Dobelnieki”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

18. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:14:48) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – zemes ierīcības projekts paredz zemi sadalīt sešās zemes 

vienībās, izdalot atsevišķās zemes vienībās meža teritorijas un ceļa teritorijas. Piekļuve 

nodrošināta no pašvaldības ceļa un no ceļa servitūtiem pardzētās teritorijas. 
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Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Strēlnieki”, Daugmales pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

19. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:16:55) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums ir izstrādāts, pamatojoties uz domes 

lēmumu, ir notikusi publiskā apspriešana un institūciju atzinumu saņemšana. Detālplānojums 

izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam. Sabiedriskās apspriešanas laikā saņemts iedzīvotāja 

ierosinājusm aizstāt daudzdzīvokļu ēku apbūvi ar individuālo vai dvīņu dzīvojamo māju apbūvi, 

taču izstrādātais detālplānojum atbilst Ķekavas novada teritorijas plānojumam. Būtiski ir tas, ka 

ielas izdalītas sarkanajās līnijās un detālplānojuma teritoriju paredzēts pieslēgt centrālajiem 

ūdensapgādes un kanalizācijas tīkliem, kā arī ir izdalīts gājēju ceļš uz ūdenstorni. Komiteja 

sniedza pozitīvu atzinumu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

  

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu nekustamajam īpašumam Odukalna ielā 4, Odukalnā, Ķekavas 

pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

20. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:19:10) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojuma izstrāde uzsākta pamatojoties uz domes 

2022.gada 1.jūnija lēmumu, detālplānojums paredz zemi sadalīt savrupmāju apbūvei un veidot 

vienotu ceļa tīklu. Izstrādātais detālplānojums atbilst darba uzdevumam un teritorijas 

plānojumam, paredzēts to ielsēgt centrālajiem tīkliem. Komiteja deva pozitīvu atzinumu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu  nekustamajiem īpašumiem “Seklumi”, un “Gala Slokas”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā, publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par detālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:21:41) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums apstiprināts jau pasen, tas daļēji realizēts, 

bet šobrīd pēc Ķekavas apvedceļa izbūves atcelta ceļa aizsargjosla, kas būtiski ierobežoja divu 

zemes vienību sadali. Lietošanas mērķis šīm zemes vienībām ir individuālo vai dvīņu māju 

būvniecība. Šo iemeslu dēl iesniedzējs lūdz atļauju uzsākt detālplānojuma grozījumus šīm divām 

zemes vienībām, lai tās sadalītu sīkākos apbūves gabalos, jo autoceļa aizsargjosla ir atcelta. 

Komiteja sniedza pozitīvu atzinumu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Križanovskis.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma “Rāmavas iela 18, Rāmavas iela 20”, Rāmava, Ķekavas 

pagastā, grozījumu izstrādi daļā, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

22. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:27:32) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – izstrādājot šo detālplānojumu, īpašumi ir sadalīti parcelēs, 

detālplānojuma pirmā kārta, t.i. iela nodota ekspluatācijā, tāpēc ar šo lēmumu tiek piešķirtas 

adreses un lietošanas mērķi apbūves parcelēm. Komiteja jautājumu izskatīja un deva pozitīvu 

atzinumu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adrešes un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma “Rāmavas iela 

33” un detālplānojuma “Ķiršziedi” grozījumu daļā par Mantojumu  ielu 2, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par administratīvā līguma izpildes termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:29:29) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums apstiprināts 2017.gada 21.decembrī, kad 

arī noslēgts administratīvais līgums par saistību izpildi. Iesniedzējs iesniedzis iesniegumu, kurā 

min iemeslus, kāpēc administratīvais līgums termiņā nav izpildīts, speciālisti tos atzinuši par 

attaisnojamiem, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par šī administratīvā līguma termiņa 

pagarināšanu.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt vienošanos par 2018.gada 21.jūnija Administratīvā līguma Nr. 12-7/18/6 

realizācijas termiņa pagarināšanu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:31:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – izstrādāts detāplānojums, kuram jāuzsāk realizācijas 

pirmā kārta, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par ielu nosaukumu un lietošanas mērķu 

piešķiršanu. Pārējā zeme netiek sadalīta, tai paliek vecais nosaukums un lietošanas mērķis. 

Komiteja jautājumu izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielu nosaukumus un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Jaunkrūmiņi” teritorijā, Krogsilā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

25. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:34:20) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – līdzīgs jautājums, arī šim detālplānojumam izdalītas ielas, 

kurām piešķirti nosaukumi un lietošanas mērķi. Pārējā zeme netiek sadalīta, tai paliek 

iepriekšējais nosaukums un lietošanas mērķis. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielu nosaukumus un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Niedrupes” teritorijā, Krogsilā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  

KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

26. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:36:31) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – sagatavoti jauni saistošie noteikumi, pie kuriem 

strādāja darba grupa. Tālāk viņa stāsta par izmaiņām salīdzinot ar vecajiem saistošajiem 

noteikumiem. Tomēr laikā starp komitejām un domi daļa darba grupas dalībnieku atgriezās no 

atvaļinājuma un viņiem radās priekšlikums grozīt saistošo noteikumu normas, Romanovska 

skaidro apstākļus un sniedz pamatojumu, kāpēc šāds priekšlikums radās. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Zvaigzne, Romanovska, Kļaviņa, Zaķe, Andris Vītols, 

Ceļmalnieks, Žilko. 
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Sēdē pārtraukums no plkst. 13:05 līdz 14:15. 

Žilko atsāk domes sēdi (plkst. 5:13:20). 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Izmainīt SN 4.punkta redakciju uz šādu - 

“4.Pašvaldība nekompensē braukšanas izdevumus: 

4.1.izglītojamo pārvadājumiem brīvdienās, svētku dienās, izglītojamo brīvlaikos, kā arī 

laikā, kad mācības izglītības iestādēs nenorisinās; 

4.2.par sabiedriskā transporta izmantošanu izglītojamajiem, kuri izglītības pakalpojumu 

saņem ārpus Ķekavas novada administratīvās teritorijas, izņemot gadījumus, ja ar 

Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes direktora rīkojumu izglītojamajam 

noteiktas mācības ārpus Ķekavas novada administratīvās teritorijas.”, 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un Žilko aicina balsot par laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, 

“Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.12/2023 “Kārtība, kādā 

Ķekavas novada pašvaldība kompensē vispārējās pamatizglītības un vidējās izglītības 

iestāžu izglītojamiem braukšanas izdevumus par sabiedriskā transporta izmantošanu” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

27. 
Par komisijas locekļu atalgojuma palielināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:17:36) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – komisija ir izveidota nesen un bija doma, ka darbu tā 

uzsāks martā, tomēr darbu komisija sāka tikai jūnijā. Komisijas darba stundu palielinājums 

nepieciešams, jo līdz šim komisijas bija atbildīgas tikai par 1.līdz 4.klašu audzēkņiem, bet šobrīd 

valsts atsakās no saviem pienākumiem un visi šie pienākumi uzticēti pašvaldību komisijām, kam 

jāsniedz atzinumi arī par citu klašu grupu audzēkņu veselības stāvokli. Komisijas arī konsultē šo 

bērnu vecākus, un ja normālā konsultācija ir noteikta 1 stundu 10 minūtes, tad ja vecākiem ir 
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jautājumi, tad konsultācijas notiek arī ilgāk. Šobrīd lēmuma projekts paredz palielināt komisijas 

locekļu stundu skaitu mēnesī līdz 60 stundām un komisijas vadītājam līdz 80 stundām mēnesī, 

tomēr pārrunājot jautājumus par to vai tas nepārkāps atlīdzības nolikuma normas, ir tapis viņas 

priekšlikums samazināt stundu skaitu – komisijas locekļiem uz 40 stundām un komisijas 

vadītājam uz 60 stundām mēnesī. Tomēr tas ir pagaidu lēmums, un ja redzēs, ka nostrādāto 

stundu skaits pārsniedz noteikto, tad stundu skaitu varēs palielināt. Finansējums komisijas 

atalgojumam šim gadam ir pietiekošs. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Romanovska, Keisters, Žilko, Zaķe, Ceļmalnieks, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Ceļmalnieks, Pozņaks, Jerums, Pozņaks otrreiz. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Grozīt LP lemjošās daļas 1. un 2.punktus šādā redakcijā: 

1.Palielināt apmaksājamo nostrādāto stundu skaitu par darbu Ķekavas novada 

pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas locekļiem līdz 40 (četrdesmit) stundām 

mēnesī. 

2.Palielināt apmaksājamo nostrādāto stundu skaitu par darbu Ķekavas novada 

pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas vadītājam līdz 60 (sešdesmit) stundām 

mēnesī. 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Juris Jerums), 

“Atturas” – 5 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikums atbalstīts un Žilko aicina balsot par laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Palielināt apmaksājamo nostrādāto stundu skaitu Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski 

medicīniskās komisijas locekļiem un vadītājam. 

Lēmums pielikumā.  
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FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

28. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:51:05) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – 12.jūlijā saņemts deputātes Rasnaces iesniegums, kurā viņa 

paziņo, ka uz laiku noliek savas deputātes pilnvaras, savukārt 13.jūlijā saņemts Inta Vancāna 

iesniegums ar piekrišanu pildīt deputāta pienākumus no šā gada 19.jūlija. Līdz ar to Ints 

Vancāns jāapstiprina komiteju locekļu amatā, kurās darbojās Elīna Rasnace, un tās ir Izglītības, 

kultūras un sporta komiteja, Sociālo lietu komiteja un Drošības komiteja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Žilko, Zvaigzne, Aigars Vītols, Vancāns. 

Konstatēta tehniska kļūda lēmuma projekta lemjošās daļas otrajā punktā komitejas nosaukumā. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu ar tehnisku precizējumu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt deputātu Intu Vancānu Ķekavas novada domes Izglītības, kultūras un sporta 

komitejā, Sociālo lietu komitejā un Drošības komitejā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

29.jautājums ar balsojumu izslēgts no darba kartības. 

 

30. 
Par labiekārtošanas plāna aktualizāciju 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:57:24) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – konstatēts, ka pašvaldības attīstības programma paredz uzturēt 

un attīstīt publisko ārtelpu. Iepriekšējā labiekārtošanas plāna redakcija izstrādāta 2019.gadā un 

realizēta 2020.gadā, savukārt līdz ar notikušo administratīvi teritoriālo reformu, kad novadam 

pievienojās Baldones novads, radās nepieciešamība izstrādāt šī labiekārtošanas plāna 

aktualizēto versiju. Pērnā gada decembrī izsludināja iepirkumu labiekārtošanas plāna 

izstrādāšanai, un ar šī iepirkuma uzvarētāju tika noslēgts līgums par plāna aktualizācijas 

izstrādi. Plāna izstrādes procesā tika iesaistīti iedzīvotāji, kuri varēja iesniegt savus 

priekšlikumus. Plāns ir ļoti apjomīgs vairākos sējumos, tajā ir arī tikai elektroniski lietojamas 

datnes, kas ļauj elektroniski noteikt prioritātes un secību, kādā plāns būtu īstenojams. Jautājumu 

izskatīja Attīstības un Finanšu komitejas, deputāti komiteju laikā atklāja dažas neprecizitātes, 

tāpēc Finanšu komitejā lēma ļaut deputātiem iesūtīt priekšlikumus labojumiem līdz šīs nedēļas 

pirmdienas vakaram. Labojumi ir iestrādāti, tāpēc pie dokumenta kartiņas pievienoti 

alternatīvās pielikumu datnes, un tāpēc viņš iesniedzis priekšlikumu – balsot par alternatīvajiem 

pielikumiem. 

Jautājumu nav un Žilko atklāj debates. 
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Debatē Aigars Vītols, Andris Vītols. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Balsot par lēmuma projektu ar alternatīvajiem pielikumiem, 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Aigars Vītols), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Žilko aicina balsot par lēmuma projektu ar alternatīvajiem pielikumiem. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – 1 (Aigars Vītols), “Atturas” – 1 (Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada labiekārtošanas plānu, aktualizēts 2023.gadā.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 15:13. 

 

Sēdes vadītājs        Juris Žilko 

Saskaņā ar Pašvaldību likuma 38.panta ceturto daļu un Ķekavas novada pašvaldības nolikuma 

36.punktu sēdes vadītāja Jura Žilko vietā protokolu paraksta viņa pienākumu izpildītājs 

Ķekavas novada domes priekšsēdētāja 1.vietnieks   (1PARAKSTS)   Andris Vītols 

 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


